
HRVATSKI SABOR 

KLASA: 021-12/14-18/429 
URBROJ: 65-15-04 

Zagreb, 13 siječnja 2015. 
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VLADI REPUBLIKE HRVATSKE 

U prilogu upućujem požurnicu Petra Baranovića, zastupnika u Hrvatskom 
saboru u svezi zastupničkog pitanja od 14. studenoga 2014. godine, klasa: 021-12/14-18/429, 
urbroj: 65-14-02. 

Molim dostavite odgovor na postavljeno zastupničko pitanje, sukladno odredbi 
članka 144 Poslovnika Hrvatskoga sabora, u roku od 8 dana od dana dostave požurnice. 

PREDSJEDNLK 

Josip 
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VLADI REPUBLIKE HRVATSKE 

U prilogu upućujem zastupničko pitanje Petra Baranovića, zastupnika u 
Hrvatskom saboru, postavljeno sukladno članku 140. Poslovnika Hrvatskoga sabora. 

Molim odgovorite na postavljeno zastupničko pitanje, sukladno odredbi članka 
142. stavka 1. Poslovnika Hrvatskoga sabora, u roku od 30 dana od dana kada je pitanje 
dostavljeno. 
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Petar Baranović 
Zastupnik Narodne stranke-reformista 
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PREDSJEDNIKU HRVATSKOG SABORA 

PredmetZastupničko pitanje 
- dostavlja se -

Poštovani ^ ^ i40.Poslovnika Hrvatskog sabora (NN 81/13 ) upućujem slijedeće 
zastupničko pitanje predsjedniku Vlade Republike Hrvatske Zoranu Milanovicu: 

Više od 700 radničkih sudbina u šibenskom TLM-u, i još tisuće diJjem Hrvatske pred 
neizvjesnom je budućnošću zbog stanja u svojim poduzećima koje je vel.km1 dijelom 
posljedica privatizacije a prije svega ne poštivanja ugovora o P ^ J S ^ V ^ 
kao prvog čovjeka izvršne vlasti da li su izvršene sve obveze iz ugovora o privatizaciji TLM a 

1 a k ° I S v ^ ^ ^ ' p r i m o s l e n novi vlasnik je preuzeo obvezu stavljanja u funkciju 
svih hotela ali neki do danas propadaju i ne obnavljaju se.Sto je i sa ostalim obvezama iz 
ugovora ,da li se i one ne poštuju i kako je uopće kupac 1 dalje u posjedu ! 

Molim da mi se kao saborskom zastupniku dostave preslike Ugovora o privatizaciji 
TLM-a i HTP Primošten.Molim i odgovor na pitanje, kada će saborskim zastupnicima pa tako 
i cijeloj javnosti postati dostupni ugovori o prodaji ili davanju u koncesiju nekretnina 1 
vrijednosti u vlasništvu i od posebnog interesa Republike Hrvatske? 

Molim konkretan odgovor i na pitanje ,što ćete Vi osobno poduzeti u ova dva slučaja 1 
na transparentnosti ovakvih dokumenata. 

S poštovanjem, 

Petar 

U Zagrebu,14.studenoga 2014.godine 


